

#	တမ်းဖမ်းတမ်းမာ	ပုၤမၤတၢ်ဖိလၢအိၣ်ဒီးမူဒါ	တၢ်အိၣ်သးလၢကတီၢ်ခဲအံၤ	တၢ်မၤလၢပုၤတၢ်ပညိၣ် အမုၢ်နံၤ
၅	တၢ်ကွၢ်ထံသံခဲက့ၤတၢ်ပၤဆၢမၤကဆဲးကဆိအလၢလဲတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢကဆၢတၢ်ယုက့ၢ်ဝဲ မ့ၢ်တၢ်ဟ့ၣ်လၢလဲအတၢ်လီၤဆီလၢ တၢ်တူၢ်လိာ်အီၤတသ့တဘျီအိၣ်ခါန့ၣ်လီၤ.	OHR အပုၤန့ၣ်တၢ်လၢ တၢ်နီၤဖးကရၢၢ်ဒီးတၢ်နီၤလီၤတၢ် အဂီၢ် Jessica Moore EEO/ADA မူဒါခိၣ် Ann Penn	တၢ်ဆဲးတၢ်သမံသမိးတၢ် အတၢ်မၤန့ၣ်လီၤ.	လၢယုၤ ၃၀, ၂၀၂၂
၆	မၤတၢ်ယုသ့ၣ်ညါပုၤစူးကိတၢ်အတၢ်သ့ၣ်မံသးမုၢ်ဒီးတၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်မၤတဖၣ်အကိၢ်အစီန့ၣ်လီၤ. တၢ်ယုထံၣ်သ့ၣ်ညါတၢ်/ တၢ်ခဲကွၢ်စီၤကွၢ်က့ၤတၢ်လၢ ၁-၂ နံၣ်လၢ ကဆၢတၢ်ဒီးကွၢ်ကဒါက့ၤတၢ်လၢ ၁-၂ နံၣ်အတီၢ် ပုၤန့ၣ်လီၤ.	FS ပုၤန့ၣ်တၢ်အိၣ်	တၢ်သမံထံလၢ တၢ်မၤအီၤလၢ တယံာ်ဘၣ်န့ၣ် မ့ၢ်ဝဲလၢမၢ်ဂျး ၂၀၁၁ န့ၣ်လီၤ.	မၢ်ဂျး ၂၀၁၃
၇	ဒိတၢ်ဟ့ၣ်ခွဲးအသိးဒီးမၤတၢ်ယုသ့ၣ်ညါကွၢ်တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤလၢ တၢ်ပာ်ဖျါထီၣ် PRM လၢ တၢ်မၤအူန့ၣ်မၤတၢ် မ့တမ့ၢ် တၢ်ပာ်ထံနီၤဖးတၢ်လၢတဖိးသဲး, လၢမ့ၢ်အဖိးမံလိာ်ကိာ်လိာ်အသးဒီး PRM တၢ်ပာ်ဖျါစူသ့ၣ် မ့တမ့ၢ် ဒီးသ န့ၣ်ထီၣ်အသးလၢတၢ်ဖိးတၢ်မၤတၢ်အိၣ်သးအဂၤအတၢ်ဂ့ၢ်ကိာ်တဖၣ်လၢ ဘၣ်တၢ်ပာ်ဖျါထီၣ်အီၤဆူ ပအိၣ်န့ၣ်တက့ၢ်.	တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပုၤန့ၣ်တၢ် Darius Dixon FS HR ပုၤန့ၣ်တၢ် Tracy Agnew OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆၢတၢ်ရဲလိာ်အပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron EEO/ADA မူဒါခိၣ် Ann Penn	မၤတၢ်သမံသမိးအဖၤမုၢ်	တၢ်ဆဲးမၤအီၤထီၣ်
၈	ကွၢ်ကဒါက့ၤပုၤတၢ်ကွၢ်ထွဲတၢ်မၤကဆိအတၢ်မၤတဖၣ် အတၢ်သိၣ်တၢ်သီဒီးဖိလဲစံၣ်တဖၣ်လၢ ကမၤလီၤတၢ်လၢ ကလီၤကလီၤသးဒီးဖျါစိမိၤအဖိလဲစံၣ်တဖၣ် ဒီးတၢ်မၤအကျဲတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	FS HR Doni Posey ပုၤကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပုၤန့ၣ်တၢ် Darius Dixon OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆၢတၢ်ရဲလိာ် အပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron	ဖိလဲစံၣ်ကျဲသန့ဒီးတၢ်မၤအကျိၤအကျဲတဖၣ် တၢ်ကွၢ်ကဒါက့ၤအီၤန့ၣ်လီၤ.	လၢယုၤ ၃၀, ၂၀၂၂

၂	ကွဲကဒါကွဲဒီးဘိဘဉ်မဂ္ဂါထီဉ်ကွဲ တၢ်ကွဲထွဲမကဆိတၢ် အလီၢ်အလၢတဖၣ် အမူဒါတၢ်ဟ်ဖျါန့ဉ်တက့ၢ်.	FS HR Trish Batchelor OHR အပူၤန့ဉ်တၢ်လၢ တၢ်နီၤဖးကရူၢ်ဒီးတၢ်နီၤလီၤတၢ်အဂီၢ် Jessica Moore OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆုၤကွဲထွဲ တၢ်ရၢလီၢ်အပူၤဟ့ဉ်ကူဉ်တၢ် Chris Chiron	ပုၤမၤကဆိတၢ်ဒီးပုၤကွဲထွဲတၢ်အတၢ်န့ဉ်ကျဲအလီၢ်အလၢအတၢ်ဟ်ဖျါတဖၣ် ဘဉ်တၢ်ကွဲဒီးကဒါကွဲအီၤဒီးတၢ်မၤလိာ်ထီဉ်ဖးထီဉ်အီၤဝံၤလံၤန့ဉ်လီၤ. ပုၤန့ဉ်တၢ်စၢၤ, ပုၤကွဲထွဲမကဆိတၢ်, ကရူၢ်ခိဉ်ဒီးဟီဉ်ကဝီၤမဲန့ကွဲၢ် အလီၢ်အလၢ တဖၣ် တၢ်ကွဲဒီးကဒါကွဲအီၤဒီးဟ်ဂၢၢ်ဟ်ကျဲၤအီၤလံၤန့ဉ်လီၤ. တၢ်ကွဲထွဲမကဆိတၢ်အတၢ်မၤတဖၣ် ဘဉ်တၢ်ကွဲဒီး ကဒါကွဲ	လါမု ၃၁, ၂၀၁၂
၃	လၢတၢ်ကဒုးန့ဉ်တၢ်ခံကွဲစီၤတၢ်သ့ဟံးမူဒါတဖၣ် မၤလီၤတၢ်ဝဲလၢ “ကရူၢ်အတၢ်မၤသကံးတၢ်တဖၣ်ဒီးတၢ်သ့တၢ်ဖဲဒီးတၢ်မၤစဲဉ်နီၤ” အတၢ်မၤခိဉ်သ့ဉ်တဖၣ်လၢ တၢ်စူးကါယုာ်အီၤလၢတၢ်ကွဲမၤကဆိတၢ်မၤအတၢ်မၤရဲဉ်ကျဲၤတဖၣ် အပူၤ. ဒီး“တၢ်မၤအခိဉ်”တဖၣ်အတၢ်သိဉ်တၢ်သီတၢ်မၤကျဲခိဉ်သ့ဉ်မ့ၢ်ဝဲ တၢ်ကဘဉ်ဒုးအိဉ်ထီဉ်ဟ်ဖိဉ်ယုာ် တၢ်ကွဲထွဲမကဆိတၢ်မူဒါခိဉ် အတၢ်မၤတၢ်ရဲဉ်တၢ်ကျဲၤန့ဉ်လီၤ.	FS HR Doni Posey OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆုၤကွဲထွဲ တၢ်ရၢလီၢ်အပူၤဟ့ဉ်ကူဉ်တၢ် Chris Chiron	တၢ်ကမၤလိာ်ထီဉ်ဖးထီဉ်တၢ်ဆိတလဲတဖၣ်ဝဲ လါယူၤလံ ၂၀၁၂ အတၢ်မၤအတၢ်ရဲဉ်တၢ်ကျဲၤအပူၤန့ဉ်လီၤ.	လါယူၤ ၃၀, ၂၀၁၂

တၢ်ဟ့ဉ်တၢ်သိဉ်လိဒီးတၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျဲၤတဖၣ်

#	တၢ်ဖဲဒီးတၢ်မၤ	ပုၤမၤတၢ်ဖိလၢအိဉ်ဒီးမူဒါ	တၢ်အိဉ်သးလၢကတီၢ်ခဲအံၤ	တၢ်မၤလၢပဲၤတၢ်ပညိဉ်အမုၢ်နံၤ
၁	ဒုးအိဉ်ထီဉ် တၢ်မၤမူဒါခိဉ်အတၢ်ဒိဉ်ထီဉ်လဲၤထီဉ်တၢ်အတၢ်မၤရဲဉ်ကျဲၤလၢတၢ်မၤန့ဉ်တၢ်လၢတၢ်သ့ဉ်ထီဉ်အဂီၢ်တဖၣ်/တၢ်ကွဲထွဲမကဆိတၢ်မၤအတၢ်မၤမူဒါခိဉ်တဖၣ်န့ဉ်လီၤ.	FS HR ပုၤဟ့ဉ်တၢ်မၤလိ Ray Doyle OHR အပူၤန့ဉ်တၢ်အိဉ်လၢတၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျဲၤဒီးတၢ်မၤဂ့ၢ်ထီဉ်တၢ်သ့တၢ်ဘဉ် Kathy Bryant OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆုၤကွဲထွဲ တၢ်ရၢလီၢ်အပူၤဟ့ဉ်ကူဉ်တၢ် Chris Chiron	ပုၤမၤကဆိတၢ်အဟီဉ်ကဝီၤမဲန့ကွဲၢ်တဖၣ်ဒီးပုၤန့ဉ်တၢ်စၢၤတဖၣ် မၤပဲၤ “ခဲရိဉ်လဲန့ဉ် တၢ်ပၤတၢ်ပြဲးအတၢ်သ့ဉ်ထီဉ် ဂံၢ်ထံးတဖၣ်” အတၢ်မၤလိဒီးဘဉ်တၢ်ဆဲးလီၤအမံၤလၢ တၢ်မၤဒိဉ်ထီဉ်လဲၤထီဉ် တၢ်မၤ လၢ ၂၀၁၂ နံဉ်ဒိတနံဉ်ညါအပူၤန့ဉ်လီၤ. တၢ်ရဲဉ်ကျဲၤဟ်န့ဉ်တလ့ၢ်တဘျီအတၢ်ရဲဉ်တၢ်ကျဲၤတုၤလၢ (Fall) ၂၀၁၂ လီၤ.	နီဉ်တဘျီ ၃၀, ၂၀၁၂

#	တမ်းဖ်းတမ်မာ	ပုမာတမ်ဖိလၢအိၣ်ဒီးမူဒါ	တမ်အိၣ်သးလၢကတိၣ်ခဲအံၤ	တမ်မာလၢပုၤတမ်ပညိၣ်အမုၢ်နံၤ
၂	<p>တမ်လိၣ်ဘၣ်တမ်ဟ့ၣ်တမ်သိၣ်လိၣ်သီထီၣ်ကဒါက့ၤတမ်မာလိၣ်ဆူ တမ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆဲးကဆိအပုမာတမ်ဖိဒီးတမ်ပတၢ်ဆုၤကရၢၢ်ဖိတဖၣ် (မုၢ်လိၣ်ယုၣ်ဒီးပုၤကျိးထံတံၢ်) လၢတမ်ဟ့ၣ်ပလီၢ်အဆၢကတိၣ်လၢ အသုတမၤတံၢ်တံၢ်မၤအန့တမ်ဒီးတမ်ပတၢ်ဖးနီၤဖးတမ်အဆၢလၢ အပၣ်ယုၣ်ဒီးတမ်ဂ့ၢ်တမ်ကျိၤလၢအဘၣ်ထွဲဒီးပုၣ်စိမိၤအကျဲသန့ဖိလစံၣ် လၢအဘၣ်ထွဲတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.</p> <p>(ဖိလစံၣ်လၢအကြိတမ်မၤအန့ပယုၣ်ဒီးတမ်ပတၢ်ထံနီၤဖးတမ်အဆၢ, SPA တမ်ဆိးထီၣ်တမ်ဂ့ၢ်ဖိလစံၣ်, တမ်အိၣ်ယၢၤဂံၢ်ထံးလၢက့ၢ်ကရၢၢ်ပုၤ, တမ်ကဆိးထီၣ်တမ်သးတမုၢ်အဂ့ၢ်, တမ်ဂူသ့ၣ်, တမ်ကြိဆၢတမ်ဟ့ၣ်ကၣ်က့ၤတမ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.</p>	<p>FS HR တမ်ဟ့ၣ်တမ်သိၣ်လိၣ်မူဒါခိၣ် Ray Doyle EEO/ADA ဝဲၤဒါး Camille Brooks OHR ပုၤမာတမ်ဖိဒီးတမ်ပတၢ်ဆုၤကွၢ်ထွဲ တမ်ဂူလိၣ်အပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တမ် Chris Chiron</p>	<p>တမ်မာလိၣ်အလံၢ်တိၤယုၣ် န့ၣ် ကဘၣ်တမ်ကွဲးအီၤဖဲ တမ်ကိၢ်ခါအဆၢကတိၣ်န့ၣ်လီၤ.</p>	<p>လၢအိၣ်ကူး ၃၁, ၂၀၁၂</p>
၃	<p>တမ်ကဟ့ၣ်လီၤဒီးတမ်လိၣ်ဘၣ်တမ်သိၣ်လိၣ်အကလံးကျိၣ်ဒ်ကျိၣ်ခံ ကျိၣ်တကျိၣ် (ESL) အတမ်ရဲၣ်တမ်ကျဲၤလၢ ပုၤမာတမ်ဖိလၢ တဲအဲကလံးကျိၣ်တဘၣ်တဖၣ်, ဒ်အလီၢ်အိၣ်ဝဲအသိးန့ၣ်လီၤ.</p>	<p>တမ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတမ်အပုၤန့ၣ်တမ် Darius Dixon FS HR တမ်ဟ့ၣ်တမ်သိၣ်လိၣ်မူဒါခိၣ် Ray Doyle OHR အပုၤန့ၣ်တမ်အိၣ်လၢတမ်ဆဲးကျိးဆဲးကျၢၤဒီး တမ်မာဂ့ၢ်ထီၣ်တမ်သ့တမ်ဘၣ် Kathy Bryant OHR ပုၤမာတမ်ဖိဒီးတမ်ပတၢ်ဆုၤကွၢ်ထွဲ တမ်ဂူလိၣ်အပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တမ် Chris Chiron</p>	<p>တမ်မာတမ်ယုၣ်သ့ၣ်ညါဘၣ်ယး ကျိၣ်အတမ်သ့တမ်ဘၣ်တဖၣ် ဆဲးမၤအသးန့ၣ်လီၤ. ESOL အတမ်မာလိ ၁၂ နံၤ လၢပုၤမာတမ်ဖိ ၅၂ ဂၤ အဂီၢ်န့ၣ်ဝံၤတံၢ်လံလၢ လၢအုၣ်ဖျၢၣ် ၆ သီန့ၣ်လီၤ. . တမ်သိၣ်လိၣ်ခံဘျိတဘျိအဂီၢ် ကစးထီၣ်ဝဲဖဲ လၢအုၣ်ဖျၢၣ် ၁၆ သီန့ၣ်လီၤ.တမ်ဟ့ၣ်က့ၤတမ် ပၣ်သ့ၣ်ပၣ်သးတဖၣ်လၢ တမ်မာလိတၢ်တပတိၢ်အဂီၢ်လၢ ပုၤမာလိတမ်ဖိတဖၣ်န့ၣ်တမ်ကဘၣ် ပၣ်ဖိၣ်က့ၤအီၤလၢ လၢအုၣ်ဖျၢၣ်၁၁သီန့ၣ်လီၤ. ရီစုသးစတိ (Rosetta Stone) ကျိၣ်တမ်မာလိတမ်သိၣ်လိၣ်အဂီၢ် ကစးထီၣ်လၢလၢအိးကထိဘၣ်လီၤ.</p>	<p>လၢယုၤ ၃၀, ၂၀၁၂</p>
၄	<p>ဒုးအိၣ်ထီၣ်တမ်သ့ၣ်ထီၣ်တမ်ကရၢၢ်ရီအသးအတမ်မာကျဲတဖၣ်လၢ ကယုၣ်လီၤဘျိဘၣ် တမ်ဆဲးတမ်လၢအတမ်ဂ့ၢ်ကိလၢအအိၣ်လၢဝဲၤကျိၤအပုၤ, လၢအပၣ်ယုၣ်ဒီး-</p> <p>က. တမ်မာဒိၣ်ထီၣ်လဲၤထီၣ် ကရၢၢ်ဖိအတမ်ဘၣ်သးအကျဲခိၣ်သ့ၣ်လၢ တမ်ထၢယုၣ်ဒီးတမ်ဘျိဘၣ်မၤဂ့ၢ်ထီၣ် တမ်ဆဲးတမ်လၢအတမ်ဂ့ၢ်တဖၣ်ဒီးမၤဂ့ၢ်ထီၣ် တမ်ပတၢ်ဆုၤ/ပုၤမာတမ်ဖိအတမ်ဂ့ၢ်ကိတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.</p> <p>ခ. တမ်ပညိၣ်ဒုးအိၣ်ထီၣ် ပုၤဟ့ၣ်ပုၤမာတမ်ဖိတမ်သိၣ်လိၣ်လၢ တမ်ကနံၤပၢ်ဖိလစံၣ်ဒီးတမ်သ့တမ်ဘၣ်လၢတမ်ဒုးအိၣ်ထီၣ် နီၢ်ကစၢ်/တမ်သ့ၣ်ထီၣ်တမ်ကရၢၢ်ရီအကံၢ်အစီတဖၣ်ဒီးတမ်ကဆဲးဟ့ၣ်အီၤ တမ်မာလိ ထီၣ်တံၢ်ယုၢ်ယီ, လၢကမၤအုၣ်ထီၣ်တမ်သ့ၣ်ညါ နံၤပၢ်ဒီးကမၤဂ့ၢ်ထီၣ်ဝဲ တမ်ဆဲးကျိးဆဲးကျၢၤအတမ်သ့တမ်ဘၣ်</p>	<p>ပုၤပတၢ်ဆုၤတမ်ကမံးတံၢ် ကဒုးအိၣ်ထီၣ် တမ်ဟ့ၣ်ကူၣ်တဖၣ်လၢကစးထီၣ်မၤ ၄ (က) ဒီး ၄ (ခ) အဂီၢ်လီၤ.</p> <p>လၢ ၄ (ဂ) အဂီၢ်.</p> <p>FS HR အပုၤန့ၣ်တမ် Tracy Agnew တမ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတမ်အပုၤန့ၣ်တမ် Darius Dixon</p>	<p>တမ်တိၢ်ကျဲၤအိၣ်ထီၣ်ထံးအကျိၤတခါလၢ ဘၣ်တမ်မာဒိၣ်ထီၣ်လဲၤထီၣ် တမ်ဟ့ၣ်ကူၣ်ကမံးတံၢ်န့ၣ်မုၢ်ဝဲ တမ်ပၣ်ယုၣ်လၢ တမ်ယုၣ်ပုၤလၢကမဲ ပုၤမာကဆိဒီး ကွၢ်ထွဲတမ်အတမ်မာမူဒါခိၣ်န့ၣ်လီၤ. တမ်တိၢ်ကျဲၤအဂၤတဖၣ်ကစးထီၣ်အသးလၢ လၢမာ်ရူးန့ၣ်လီၤ.</p>	<p>လၢယုၤ ၃၀, ၂၀၁၂</p>

#	တမ်းတမ်း	ပုမာတမ်းဖိလားအိန်ဒီးမူဒါ	တမ်းအိန်သးလားကတီးခဲအံ	တမ်းလားပုတမ်းပညိန်အမုန်နံ
ဂ.	တဖန်န့လီ၊ ယုထံသံသမိးတမ်းကရုလား တမ်းလိန်ဘန်အီလား ဟိန်ကဝီလီအိတဖန်လား ကမားန့အိထိန်တမ်းမာလီ အဂီန့လီ၊			
၅	ကွဲးကျိန်ထံလိန်တိလိန်မိ/ဖိလစံလား အရုဒိန်တဖန်ဆူ ကျိန်သားကျိန်လား ညိန်ပုမာတမ်းဖိလားအမာတံဖဲ တမ်းကွဲးထွဲကဆို့တမ်းမာအိန်အါဖဲ (စပုန်ကျိန်, ပယီဒီးကညိကျိန်တဖန်)န့တက့၊	OHR အပုမာတမ်းဖိ FS HR အပုန့တမ်း Tracy Agnew	PRM အတမ်းဖျါဒီးဖိလစံတဖန် လားအဘန်ယးဒီး တမ်းမာတရီတပမာတံတမ်းဒီးတံပံထံနီပးတဖန် ဘန်တမ်းကွဲးကျိန်ထံအီဒီးနီလီလားကီးဒီး တမ်းကွဲးကျိန်ထံန့ အတမ်းဖျါထိန်တမ်းသးတမံဖိလစံဒီးတမ်းမာဆါပယုလား တမ်းမာလီဖိလစံ တဖန်အဖုန့လီ၊ ပုမာကဆို့ ကွဲးထွဲကဆို့အပုမာတမ်းဖိတဖန်န့လီ၊ လိန်တိလိန်မိ ဖိလစံအဂါ တဖန်တမ်းကွဲးကဒါကွဲးအီလား ကကွဲးကျိန်ထံ အီ ဒီးအလိန်ဘန်အသီးအဂီ န့လီ၊	တမ်းဆဲးမာတံ
၆	မားပုဒီးနီလီ SPA ပုမာတမ်းဖိအလိန်န့ကျဲ, ယုဒီးကျိန်သားကျိန်လား တမ်းကွဲးကျိန်ထံအီလားအမု ပုမာတမ်းဖိလား အအိန်လား တမ်းကွဲးထွဲမာ ကဆို့တမ်းမာတဖန် (စပုန်, ပယီ, ဒီးကညိကျိန်)တဖန်န့လီ၊	OHR အပုန့တမ်းအိန်လားတမ်းဆဲးကျိးဆဲးကျါဒီး တမ်းမာဂုထိန်တမ်းသ့တမ်းဘန် Kathy Bryant FS HR အပုန့တမ်း Tracy Agnew	လိန်န့ကျဲတဖန်ဘန်တမ်းမာဝဲကွဲးအီလား OHR	လါ၊ ၃၁, ၂၀၁၂
၇	ဟုန်ပုမာတမ်းကျိန်ထံတမ်းဖိလားတမ်းမာတမ်းအိန်ဖိန်တဖန်ဖဲအလိန်ဘန်အခါ န့တက့၊	ပုမာဆုတမ်းကမံးတံကဟုန်ကူန်အါထိန်တမ်းဟုန်ကူန် တမံမာ	ဖဲတံထိန်လားအလိန်ဘန်အခါ တမ်းကအိန်ဒီး ပုမာကွဲးကျိန်ထံတမ်းတဖန်န့လီ၊ တမ်းအာန်လီဘန်ယး တမ်းပန်ယုဒီးလိတံတမ်းကျိးထံတမ်းတမ်းမာန့ဘန်တမ်း ဖာနုယုန်အီန့လီ၊	တမ်းဆဲးမာအီ

တမ်းပုမာဖျဲး

#	တမ်းတမ်း	ပုမာတမ်းဖိလားအိန်ဒီးမူဒါ	တမ်းအိန်သးလားကတီးခဲအံ	တမ်းလားပုတမ်းပညိန်အမုန်နံ
၁	ဆိကမိန်လားတမ်းကမာတမ်းအာန်လီဒီး UNC Safewalk မုတမုန် တမ်းကရုကရီလားအလီကလိန်သးလား ကဒုးအိန်ထိန်ဒီးပုမာဒီးတမ်းတဖန်လား ကိုကရုကရီတမ်းသ့ထိန်အတမ်းလိန်တမ်းကျဲတဖန်အဘန်စားလား ပုမာတမ်းဖိလား တမ်းမာအဆားကတီးသားကတီးတမ်းကတီးအဂီ (တမ်းမာန့ အီတမ်းမာဖဲ မုန်နီဒိန်-မုန်လွဲနံ စးထိန်လား ဟါခီ ၁၁:၀၀ န့ရိန်တု)	တမ်းကွဲးထွဲမာကဆို့တမ်းအပုန့တမ်း Darius Dixon OHR ပုမာတမ်းဖိဒီးတမ်းပုမာကွဲးထွဲတမ်းဂုလိန် အပုဟုန်ကူန်တမ်း Chris Chiron	တမ်းကွဲးထွဲမာကဆို့ဟုန်ကူန်တမ်းကမံးတံ န့ဒီးသီးကမာဂုထိန်တမ်းဘန်တမ်းဘာအဂီ ကျိန်ကျဲတဖန်အဂီန့ကတီးသးကီးတမ်းဆူမဲညါ န့လီ၊	လားပု

	လာဂီၤခီ ၃ နှ်ရံၣ်)			
၂	ဃုသုၣ်ညါလာတၢ်ကမၤသကိးတၢ်ဒီး UNC Public Safety လၢကမၤလီၤတၢ်အါထီၣ်လၢ တၢ်ကဟးခိးတၢ်ဖဲ တၢ်လီၤလာတၢ်ဘၣ်ယိၣ်အိၣ်အါအလီၤဒီး/မ့တမ့ၢ် ဖဲတၢ်ဆၢကတီၢ်တတိၤတီၤန့ၣ်လီၤ.	တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပူၤန့ၣ်တၢ် Darius Dixon	ပူၤကွၢ်ထွဲပူၤန့ၣ်တၢ် ဆဲးကျဲၤ Public Safety လၢကယုသုၣ်ညါ တၢ်ကဲထီၣ်သးသ့ၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	လာပဲၤ
၃	မၤလီၤတၢ်လာပူၤကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပူၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ်အိၣ်ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢ ကဆဲးကျဲၤ ComPsych , ဖဲအလိၣ်ဘၣ်ဖဲအခါန့ၣ်တက့ၢ်.	FS HR La-Kristyn McLean	EAP အတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအလံာ်ကတဖၣ် တၢ်ကွဲးကျိၣ်ထံတ့ၢ်ဆူ စပုၣ်, ပယီၤ, ဒီးပူၤကညိဒီး ရၢလီၤအီၤလၢ ပူၤမၤတၢ်ဖိအဂၤတဖၣ်အကျိၤန့ၣ်လီၤ. EAP အတၢ်တီၢ်ကျဲၤန့ၣ် ဘၣ်တၢ်ဆိတလဲအီၤဆူ ComPsych ဖဲလၢဖၣ်တြုၤအါရံၣ် ၁ သီန့ၣ်လီၤ. တၢ်ကွဲးကျိၣ်ထံ လၢပူၤကွၢ်ကဒါကွၢ်ဝံၤတဖၣ်န့ၣ် ဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်ရၢလီၤဒီး တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤတဖၣ်လၢ ကဆဲးကျိးတၢ်အဂီၢ် အသိတဖၣ်ဝံၤလဲလံာ်န့ၣ်လီၤ. .	လာပဲၤ